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Verslag      mei 2013 

 
Raad van Bestuur Turnhoutse Sportraad 

 
 

Datum:   woensdag 15-05-2013 

Kenmerk:           Sportraad_TS_130513 

Locatie:           Sporthal Stad Turnhout 

Onderwerp:           Verslag Raad van Bestuur sportraad 15-05-2013 

 
Aanwezig: Leo De Houwer, Erwin Druyts, Erik Smeets, Tim Stas, Wilfried Sylverans, Johnny 

Verachtert, Geert Van Autenboer, Jan Schoeters, Vic Schuer, Laure Aerts, Willy 
Dewinter , Rita Beyens 

 
Verontschuldigd: Frans Oerlemans,  Kathleen Hermans, Ludo Van der Veken, Heidi De Beckker, 

Fred Broeckx, Rudi Debondt, Hannes Anaf  
 
Afwezig: Ronny Ceusters, Luc Devolder, Steven Huynen 

 

1. Goedkeuring verslag ‘Sportraad 24-04-2013’ (ES) 

Rita Beyens toevoegen aan verslag als aanwezig op vergadering van 24-04-2013 
 
Opvolging lijst ‘to do’ van het verslag en aanvullende zaken: 
 

Reeds uitgevoerd 
- Aanpassen reglement Sportraad (Laure) - ok 

- Wat houdt de verzekeringspolis in voor sportraadleden? (Laure) - ok 

- Ontwerpreglement maken voor Raad van Bestuur (beheerscommissie) Sport 

(Rob/Laure) - ok  

- Overleg plannen tussen petanqueclub, buurt en betrokken schepen(en) 

(Hannes) – is lopende 

Nog te doen 
- Opvolging dossier Technico kajak (Hannes/Sportdienst) 

- Geografische planning van sportclubs opnemen op gemeentelijke website 

(Laure)  

- Alle subsidies mailen naar de werkgroepleden (Laure) 

Ludo Van der Veken heeft zich via mail kandidaat gesteld voor de werkgroep 
kampioenenviering en eventueel de werkgroep infrastructuur,  en afvaardiging bij de vzw 
Raadsherenpark .  De werkgroep sportinfrastructuur heeft voldoende geëngageerden en 
hier zal Ludo dus niet toegevoegd worden. Het is wel goed dat we vanuit de sportraad 
opnieuw 3 vertegenwoordigers hebben in de vzw Raadsherenpark.  
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Afspraken- en informatienota (Rechten en plichten van de organisatie en de vrijwilliger) 
wordt meegegeven. Ieder bekijkt dit voor zich en we bespreken dit op de volgende 
vergadering. 
 

- Vraag om heel de polis te bekijken (exacte inhoud) 
- Is de sportraad een feitelijke vereniging? Zijn de sportraadleden hoofdelijk 

aansprakelijk? Laure vraagt dit na 
 

De secretaris volgt de takenlijsten op, zowel van de bestuursvergadering als van de 
werkgroepen. De sportfunctionaris zorgt dat het verslag inhoudelijk in orde is, de 
secretaris zorgt voor de eindopmaak van het verslag.  

 
Afvaardigingen: Sportregio Noorderkempen  Erik Smeets als lid, Tim Stas wordt 
plaatsvervangend lid.  

 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2.  Raad van bestuur voor sport, nieuw reglement. 

 
- Het reglement wordt toegelicht.  

- Moet de exploitatie en het beheer van infrastructuren opgenomen worden in 

het reglement? 

- Wie vanuit de sportraad gaat het voorzitterschap opnemen in de raad van 

bestuur voor sport? Deze voorzitter zal zowel de raad van bestuur voor sport 

als de werkgroep sportinfrastructuur leiden.  

- Erik stuurt een e-mail rond aan alle commissieleden met de vraag wie zich 

kandidaat wil stellen. 

- Kan er uit de werkgroep infrastructuur terugkoppeling gebeuren naar de 

sportraad? (Jan) 

- De personen die zetelen in de raad van bestuur voor sport moeten het 

standpunt van de sportraad vertegenwoordigen 

Afspraak: iedereen bekijkt het reglement thuis en geeft zijn opmerkingen door tegen de 
volgende vergadering. 
 

3.  Overzicht lopende en nieuwe sportinfrastructuren 

 

Stand van zaken op 15-5-2013  wordt toegelicht 

 

- Bij de minigolf is aan de Long shot met het grasmachine een hap uit 

gereden. Kan dit hersteld worden? (Johnny) 

- Kan de fietsenstalling bij de sporthal van het stadspark hersteld worden en 

tegen wanneer? (Johnny) 

- Herstellen omheining en douchemogelijkheid tennis in het stadspark is niet 

prioritair voor de sportraad. (Wilfried) 
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- Tennis is een debat waard. Evolutie gebruik, hoe toegankelijk zijn de clubs? 

Hoe vaak worden de tennisvelden gebruikt?  werkgroep 

infrastructuur/beheerscommissie (Jan) 

- Korfbalterrein: 

- Opvolging betreding en schoeisel? Onderhoud? (Tim) 

- Sommige stukken draad zijn dicht gemaakt met doeken. Dit is 

niet goed voor de sociale controle. Meer controle op dit deel 

van het stadspark is nodig. (sociale overlast, veiligheid) (Jan) 

- Frac:  

- De sportraad stelde in 2011 een budget ter beschikking voor de 

architectuurkosten. Is dit gebruikt? (Erik) 

 

Samenwerking tussen FCT en ‘KFC de Kempen’. De samenwerking bestaat eruit dat de 

ploegen van FCT provinciaal voetbal kunnen spelen. KFC de Kempen heeft enkel 

nationaal en gewestelijk voetbal. Het resultaat is dat FCT met zijn provinciale ploegen 

speelt onder de naam ‘KFC de Kempen’. (Willy) 

 

Vraag om te investeren in de vzw Technico. Is er een vernieuwde overeenkomst mogelijk 

tussen Technico en de stad? De toekomst van de vzw zou onzeker zijn (financiële 

problemen). (Jan)(Wilfried) 

 

4. Overzicht sportevenementen en acties 2013 

Dit overzicht wordt toegevoegd aan het verslag.  

 
- Bezorgdheid aanbod sport in schoolvakanties (Jan) 

- Kan de sport ook een aanbod aanbieden binnen gabbers & co? (Jan) 

- Er zijn al externe organisaties die een sportaanbod bieden in 

schoolvakanties omdat de vraag groter is dan het aanbod. (Jan) 

- Kunnen sportkampen niet grensoverschrijdend gezien worden? 

Samenwerking met Vosselaar en Oud-Turnhout? Dit gebeurt al voor een G-

aanbod en een aanbod voor jongeren 11-16 jarigen. (Jan) 

- Sportdienst als regierol bij de vrijetijdsbesteding tijdens de schoolvakanties? 

Wat is er in Turnhout? En welk aanbod moet de sportdienst hier aanvullend 

voorzien? (Erik) 

- Er wordt gevraagd aan alle leden om de lijst van activiteiten te overlopen om 

zo de activiteiten in Turnhout beter te leren kennen. Extra informatie kan 

opgevraagd worden. (Erik) 
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5. Terugkoppeling vergadering vzw Dienstverlening 13-04-2013 

De vzw dienstverlening kan momenteel niet optimaal werken door een 

ondervertegenwoordiging van personeel. Wat is de toekomst van deze vzw?  

 

- Is dit niet iets voor sociale tewerkstelling? (ideetje: WEB?) 

- Welk soort dienstverlening wil de vzw nastreven (elektronica versus 

speelmaterialen) en welke rol neemt de stad op? (Geert) 

- Wat is het standpunt van de sportraad hierover? (Erik) 

 

6.  Schepenkwartier 

Schepen Hannes Anaf is verontschuldigd. 
 
Er is een overleg geweest met de scholen over de inplanning van de zwemlessen volgend 
schooljaar. De scholen benadrukten het belang van een zwembad om kinderen te leren 
zwemmen in functie van hun eindtermen. Ook aan de clubs is gevraagd welke 
uren/zwembaden zij vanaf september willen benutten. Men tracht dit zo goed mogelijk in te 
vullen. (Laure) 
 
Concessie sporthal  2 kandidaten: werden geconsulteerd en het college neemt hierover 
een beslissing. (Laure) 
 

7. Varia, meldingen & rondvraag (ES) 

Erik: 

- Het eerste formeel advies 2013/01 over het reglement adviesraad voor sport 
is een feit. 

- Dit advies wordt goedgekeurd en ondertekend door voorzitter en secretaris. 

- Het advies zal worden toegevoegd aan het uittreksel uit de notulen van de 
gemeenteraad, zitting 6 mei 2013. 

 

Uitnodigingen: 

- Stadsparkfeestenloop + stadsparkfeesten algemeen 

- sportradentreffen – 22 juni 2013 

- aanwezig: Wilfried 
- verontschuldigd: Leo, Jan S, Kathleen, Geert,  
- Evt: Tim, Erik 
- Wie interesse heeft om deel te nemen, mag dit nog doorgeven.  

- AV sportregio Noorderkempen  is op donderdag 16/5 in Malle. Turnhout zal 
vertegenwoordigd zijn met Hannes, Laure en Tim. 
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Laure:  

- Vraag van verantwoordelijke MoVe om hun project toe te lichten. Het doel 
van dit project is om doorstroming te voorzien voor jongeren met een 
beperking naar het reguliere clubcircuit. Agenda juni: OK  

- Kandidaten kampioenenviering zijn opgevraagd. In te dienen tot 7 juni . De 

huldiging gaat door op 28 juni in de raadszaal van het stadhuis. 

Willy: 
- Ging naar VTT bekerfinales kijken. Hij zag een jeugdmatch (10-jarigen) en 

was aangenaam verrast door het niveau. 

 
Einde vergadering: 22:10 uur 
 
Volgende vergadering: 12 06 2013 | 20 uur | Vergaderzaal sporthal Stadspark 
 
 
TO DO lijst: 
 

- Opvolging dossier Technico kajak (Hannes/Sportdienst) 

- Geografische planning van sportclubs op de gemeentelijke website plaatsen 

(Laure)  

- Alle subsidies mailen naar de werkgroepleden (Laure) 

- Goedgekeurd reglement gemeenteraad toevoegen aan verslag (Laure) 

- Documentatie van deze vergadering wordt bijgehouden en volgende keer 

aan de afwezigen meegegeven (Tim) 

- E-mail naar leden beheerscommissie wie (onder)-voorzitterschap wil 

opnemen (Erik) 

- Verslagen sportraad op stedelijk website plaatsen (Laure) 

- Info park Begijneveldekens bezorgen aan de andere leden (Erik) 

- Advies 2013/01 doorsturen.(Erik) 

- Vraag om extra controle op de Technico site – doorgeven aan 

preventiedienst (Laure) 

 

Agenda sportraad 12 06 2013: (voorstel) 
 

- Toelichting project MoVe 

- Informatie- en afspraken nota vrijwilligers bespreken 
- Advies reglement Raad van bestuur voor sport. 

- Toelichting begrotingswijziging 

Bijlagen: 
- Ontwerp regelement ‘Raad van bestuur voor sport’ 

- Afspraken- en informatienota. 

- Overzicht lopende en nieuwe sportinfrastructuren. 

- Overzicht sportevenementen en acties 2013. 

- Advies TSR 2013/01. 


